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Pavle Pensa je med drugim govoril o nekaterih idej-
nih gibanjih med mladimi ter opozoril na probleme
neučinkovitih akcij, ki mlade odvračajo od dela. Mladi
morajo stalno in tesno sodelovati z vsemi DPO, je menil
predsednik OK ZSMS in dodal, da moramo ob tem kar
največ storiti na področju idejnopolitičnega izobraže-
vanja. Mladi hočejo, da se v praksi bolj uveljavi odgo-
vornost in bodo še naprej zahtevali, da se identificira
tako imenovana tehnokracija in birokracija. Tudi spre-
jemanju v ZK moramo predvsem mladi nameniti več
pozornosti.

Bojan Radej je opozoril na stare probleme mladih v
krajevnih skupnostih, kjer so mladinske organizacije
maloštevilne in skorajda brez pomembnejšega vpliva.
Opozoril je na finančne in prostorske težave (več kot
polovica osnovnih organizacij nima svojih prostorov)
ter na slabo povezanost z DPO, na slabo vključenost
mladih delavcev in študentov v osnovne organizacije
ZSM. V večini OO ni mentorjev.

Rok Koren je govoril o nekaterih problemih poteka
aktivnosti ob uvajanju usmerjenega izobraževanja.
Omenil je premajhno vključenost dijakov v mladinske
organizacije na šolah, ozko delovanje mladih v domski
samoupravi in s tem v zvezi kritično izpostavil nere-
šeno vprašanje stanarin v domovih.

Emil Troha je predstavil premajhen vpliv mladih v
družbenih organizacijah in društvih; kritičen je bil do
kadrovske politike v teh sredinah, v katerih so na »vo-
dilnih mestih« večinoma starejši mladi. Kljub tetnu, da
tvorijo večino članstva, se ne vključujejo v društveno -
prevečkrat /e forumsko samoupravo. Le v redkih druš-
tvih je nekoliko bolje poskrbljeno za delo mladih, je
menil in dal za zgleden primer Planinsko zvezo in njene
mladinske sekcije.

Bojan Lepičnik je opozoril na nekatere probleme
mladih v združenem deJu, na probiematifco šibke pove-
zanosti s sindikalno organizacijo, tudi on je poudaril
problem, da OO ZK velikokrat brez mnenja OO ZSMS
sprejemajo mlade v ZK.

Albin Puclin je opozoril na premajhen vpliv mladih v
osnovnih organizacijah ZSM na delo OK ZSMS, pred-
vsem pa na delo RK ZSMS.

Katja Bašič in Ljudmila Arko sta spregovorili o delo-
vanju mladih v političnem sistemu, posebejpa stapou-
darili problematiko zapostavljenosti nekaterih po-
membnih elementov v vzgojnoizobraževalnem procesu
po šolah, problematiko odklonskega vedenja mladih
ter »večne« težave učencev v gospodarstvu.
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